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2023-2024 Eğitim-Öğretim Yılı Bahar Yarıyılı başlangıcı nedeniyle Birim Kalite Danışma Kurulu Başkanı 
Prof.Dr. Mehmet GÖKÜŞ, Kalite Komisyonu Başkanı Doç. Dr. Esen ŞAHİN, Kalite Danışma Kurulu Dış 
Paydaşları ve birim komisyon üyeleriyle mevcut durumu analiz etmek, gelecek eğitim dönemi için 
yapılacakları belirlemek adına 02/02/2024 tarihinde düzenlenen toplantı sonucunda alınan tavsiye 
kararları neticesinde, aşağıda belirtilen iyileştirmeler gerçekleştirilmiştir.  

 
RAPOR 

 

1. Eğitim-öğretim faaliyetlerini iyileştirme çalışmalarımız kapsamında, 2022-2023 eğitim-öğretim 
döneminde öğrenci anketleri sonucu yapılan ders müfredatı değişikliklerinden olumlu dönüşler 
alındığı tespit edildiğinden; 2023-2024 eğitim-öğretim dönemi başında ders değerlendirme 
anketlerine katılımın daha yüksek orana çıkarılabilmesi, öğrenci taleplerinin tek birimde 
toplanabilmesi adına Fakültemiz Bölümleri öğrenci temsilcileriyle oluşturulan whatsapp grubunun 
geri bildirimi olumlu sonuçlandığından uygulamaya devam edilmesine karar verilmiştir. 

 
2. Fakültemiz Bölüm Başkanlıkları ve Dekanlığınca gerçekleştirilen “Kariyer Söyleşi”lerine 

öğrencilerimiz tarafından olumlu dönüş alındığından, söyleşi niteliğinin genişletilerek sayısının 
arttırılmasına karar verilmiş olup, bu kapsamda Fakültemiz dış paydaşlarının da kariyer günlerinde 
öğrencilerimizle bir araya gelebileceği programlar Mart ayı takvimine dâhil edilmiştir.  

 

3. 17 Ocak 2024 tarihinde gerçekleştirilen Öğrenci Temsilcileri toplantısında dile getirilen taleplerle 
ilgili olarak;  

a) “Fakültemiz bahçesine Kamelya kurulması” için Genel Sekreterlik Makamına yazılan yazı sonrasında, 
5 Şubat 2024 tarihinde Büyükşehir Belediyesi tarafından bahçeye 2 adet büyük, masalı kamelya 
hediye edilmiştir.  

 

b) Öğrencilerimizin okuma salonlarının sadece sınav zamanı değil sürekli açık kalması talebine ilişkin 
olarak; okuma salonları hafta içi, mesai saatleri içerisinde öğrencilerimizin kullanımına açılmıştır. 

 

c) Öğrencilerimizin sınıf sıcaklığının arttırılması talebine ilişkin olarak; Üniversitemiz Yapı İşleri Daire 
Başkanlığı Isınma Birimi ile hâlihazırda dönem başından beri devam eden çalışmalar neticesinde 
mevcut sorunda  %60 civarında iyileşme sağlanmıştır. 

 

d) Öğrencilerimizin, kantinde hijyen ürünleri satışı talebine ilişkin olarak; Sağlık-Kültür ve Spor Daire 
Başkanlığına yazı yazılmış ve söz konusu ürünlerin satışının yapılabileceği bilgisine istinaden konu 
Kantin İşletmecisine iletilmiştir.  

 
Bahar YUMAK                  Doç. Dr. Esen ŞAHİN 

       Raportör            Kalite Komisyonu Başkanı 


